
Referat kollegierådsmåde 
Den 25-5-2020 kl 19:00 

1. Fremmødte 

- Amanda 2011 

- Martin 2011 

- Joachim 1036 

- Christina 3128 

- Sebastian 3230 

- Anders 3226 

 

2. Gæster 

- Julie 3201 – mulig ny kasserer 

- Cecilie 3301 – muligt nyt medlem af Rådet.  

 

3. Afstemning om lukkede punkter 

LUKKET 

 

4. Godkendelse af referat 

- Referatet er godkendt.  

 

5. Post 

- Rådet har modtaget en henvendelse vedrørende Silent disco på HCØ fra arrangørerne af 
generator.  Det godkender vi, dato endnu ikke afklaret. – Martin svarer dem.  

- Henvendelse fra advokat firma angående nedsættelse af grundskyld, overdraget til Kristiansdal, 
de ser på om det giver mening at gå videre med.  

 

6. Nyt siden sidst 



- Der er fjernet hække rundt omkring blokkene for at forberede udskiftningen af de ydre vinduer 
og døre. Arbejdet er planlagt til at starte i August.  

- Håndværkerne har været rundt og måle nogle af dørene op i blokkene.  

- Vi har haft cykelrazzia, der blev fjernet 88 cykler, hvilket er omkring halvt så mange som sidste år.  

 

7. Konto Update 

- 336.000 p.t. der mangler endnu et par køkkeners køkken supplering der mangler sedler fra 
endnu.  

 

8. Corona restriktioner og kompensations fest.  

- udsættes, der er ikke opdatering fra regeringen endnu.  

 

9. Planlægning af næste møde 

 Næste møde er mandag d. 8. Juni klokken 19. 

- booking af lokaler 

- Martin booker lokaler.  

 

10. Punkter til næste gang 

- punkt 8, genovervejelse af restriktioner.  

 

11. Evt. 

- nihil. 

 


